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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 3/2024
Statutární město Brno (MČ Brno-jih)

datum: 25. 4. 2024, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:
(18) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing.
Richard Vašíček, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Petra
Česalová, Jiří Doležel, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr.
Ing. Daniel Kypr, Roman Rektořík

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Dita Nová
Hosté:
Předsedající: Ing. David Grund

Přítomno je 18 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 25.04.2024 v 17:06:32

1. Zahájení, volba ověřovatelů
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:03 (zvuk. záznam 0:00:21 - 0:01:33)

Ověřovatelé: Ing. Richard Vašíček, Jiří Doležel

Diskuze zahájena v 17:07:04
Hlasování

pro:
(18) Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing. David Grund, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček, Karel
Potáček, Mgr. Josef Haluza, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Filip Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Jaroslava Hauserová, Ing.
arch. Jakub Holas, MVDr. Jan Kožíšek, JUDr. Alena Tomková, Veronika Kobylková, Roman Rektořík, Jiří
Doležel, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:08:15
Před bodem Schválení programu jednání, paní MS Paďourková, společně s p. starostou poděkovali 1)
paní Daně Kalové, z MŠ Slunná, která obdržela na městě ocenění - Nejlepší pedagog - učí 57 roků 2)
paní Anně Krejčíkové, která vedla léta Klub seniorů v Komárově. Oběma dámám za tuto činnost
poděkovali a předali květiny.

2. Schválení programu jednání
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:11:21 (zvuk. záznam 0:04:39 - 0:07:48)
Program jednání
1. Zahájení, volba ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Dotazy, připomínky a podněty občanů



2 / 28

4. Schválení zápisu minulého zasedání - 2/2024 dne 02.04.2024
5. Výše dotací a znění smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Brno-jih roku 2024 – podpora de
minimis do 250.000 Kč
6. Výše dotací a znění smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Brno-jih roku 2024 – podpora de
minimis nad 250.000 Kč
7. Rozpočtové opatření č. 4/2024
8. Aktualizace "Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci z prostředků
ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů"
9. Vyjádření k žádosti BD Heršpice s. r. o., o směnu pozemku p. č. 614/6 v k. ú. Horní Heršpice za
pozemek p. č. 422/18 a části pozemku p. č. 422/1 v k. ú. Dolní Heršpice
10. Žádost o souhlas s prodejem pozemku p. č. 1517/8 k. ú. Horní Heršpice společnosti Blok Bau s. r.
o., o ploše 3 m2
11. Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. .../2024, kterou se stanovují podmínky pro
spalování rostlinných materiálů ve statutárním městě Brně
12. Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 11/2017, o nočním klidu, ve znění
pozdějších vyhlášek
13. Zásady odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů výborů
Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady městské části Brno-jih a členů zvláštních
orgánů městské části Brno-jih
14. Různé

Diskuze zahájena v 17:11:22
Pan starosta uvedl, že je v programu uveden bod 4. Schválení zápisu minulého zasedání - 2/2024 dne
02.04.2024, který nebyl odsouhlasen jedním ověřovatelem (MVDr. Jan Kožíšek). Tudíž zápis není
vyhotoven, nemohl být distribuován zastupitelům a nemohou se k němu vyjádřit a schválit jej. Bod 4 -
Stáhnout z programu? ponechat v programu a vést o něm rozpravu nebo ho přesunout do bodu
různé? Domluva se zastupiteli, jak postupovat? Preferuje variantu - schválit zápis na příštím
zasedání.
Mgr. Haluza: Ponechat v programu - nestahuje se.
V 17:12:34 přišel Dita Nová, přítomno 19 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(19) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing.
Richard Vašíček, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Petra Česalová,
Jiří Doležel, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Ing.
Daniel Kypr, Roman Rektořík, Dita Nová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 17:14:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:
Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky

Hlasování

pro:
(19) Ing. Antonín Trčálek, Ing. arch. Jakub Holas, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Mgr. Josef Haluza,
Karel Potáček, Ing. Richard Vašíček, Ing. Jaroslav Trepeš, Filip Slaný, Ing. David Grund, Jaroslava
Hauserová, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Dita Nová, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Jiří Doležel, Mgr.
Petra Česalová, Roman Rektořík, Veronika Kobylková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-24-3/24
zodpovídá: Ing. David Grund
termín: 25. 4. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:14:30

3. Dotazy, připomínky a podněty občanů
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:14:35 (zvuk. záznam 0:07:53 - 0:11:00)
Diskuze zahájena v 17:14:36
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, ████████████████, Mgr. Iva Paďourková
pí ████████████████: Jako zástupce rodičů předala p. starostovi otevřený dopis na podporu
ředitelky Králové z MŠ Hněvkovského (40 podpisů) - žádost o podporu, lidský přístup pí ředitelky, co
všechno dělá pro děti. Probíhá VŘ na funkci ředitelky MŠ. Bylo by dobré přihlédnout k hlasu rodičů.
Kopii dopisu pošle na MMB.
MS Paďourková: Poděkovala za podnět od rodičů. Celkem probíhají 4 VŘ = mohli se do něj přihlásit.
Je to otevřené, průhledné, posuzuje 6 - 9 členů komisí, odborníci. Nemusí se paní obávat, baví se se
všemi stejně, stejným způsobem. Přihlížejí ke všem stejně.
pí ████████████████: Zná tento postup.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:17:42

4. Schválení zápisu minulého zasedání - 2/2024 dne 02.04.2024
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:17:51 (zvuk. záznam 0:11:09 - 0:20:12)
Důvodová zpráva:
Schválení zápisu minulého 2. zasedání 2/2024 dne 02.04.2024 - ověřovatelé: Ing. arch. Jakub Holas a
MVDr. Jan Kožíšek – ověřili zápis dne xx.xx.2024. - Bude doplněno
Diskuze zahájena v 17:17:52
K tomuto bodu se vyjádřili: Veronika Kobylková, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Ing. Antonín
Trčálek
Zápis ověřil pouze p. MS Holas, MVDr. Kožíšek zápis neověřil, z důvodu zpochybnění hlasování. Pan
starosta uvedl, že to není možné (ani vhodné). Měnit hlasování v nějakém čase, než stanovuje JŘ.
Kdyby šlo, dát do zápisu tuto poznámku.
p. MS Trčálek: Poznámku, ale až v tomto zápise. Hlasování nebylo zpochybněno v dalším bodě. Bylo
zpochybněno po skončení ZMČ = nebezpečné.
p. starosta: Důvodem neověření zápisu - 1 člen ZMČ zpochybnil své hlasování. Zápis je ověřen jen od
jednoho ověřovatele (Ing. arch. Holas). Možnost proklamace do tohoto zápisu, že 1 člen ZMČ
hlasoval jinak, než chtěl. Proto nebylo ověřeno. Bude to dáno do zápisu = 1 zastupitelka (pí
Kobylková).
p. MS Trčálek: Pokud má pí Kobylková pochybnosti - zpochybnila až v 2. bodě.
pí Kobylková: Nepamatuje se, že to bylo takto.
p. starosta: Dohledáme a vypořádáme se, můžeme dle JŘ změnit v zápise - nebo noticka - uvést do
dnešního zápisu.
MVDr. Kožíšek: Požadavek, zda by bylo možné situovat stoly tak, aby lépe viděli na plátno. On ani pí
Kobylková na něj dobře nevidí.
p. starosta: Něco do příště vymyslíme.
p. MS Trčálek: Je možné si otevřít Usnesení.cz v mobilu.
Mgr. Haluza: Může se stát, že ověřovatel zápis neověří, co potom?
p. starosta: Můžeme schválit bez ověřovatele.
Mgr. Haluza: Kolegyně Kobylková si uvědomila, že špatně hlasovala. Pan Trčálek tvrdil, že opravil.
Údajně byla řeč o jiném bodu.
p. starosta: Budeme bádat.
p. tajemník: Přizveme pana ověřovatele?
p. starosta: Ano.
Pan starosta navrhl stáhnout bod z jednání.
V 17:26:11 předsedající zahájil hlasování o procedurálním návrhu v tomto znění:
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ZMČ stahuje bod z jednání

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Karel Potáček, Mgr. Josef Haluza, Ing. arch. Jakub Holas, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. David
Grund, JUDr. Alena Tomková, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. Richard
Vašíček, Jaroslava Hauserová, Roman Rektořík, Veronika Kobylková, Filip Slaný, Mgr. Petra Česalová, Dita
Nová, Ing. Jaroslav Trepeš, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:26:54

5. Výše dotací a znění smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ
Brno-jih roku 2024 – podpora de minimis do 250.000 Kč
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:26:59 (zvuk. záznam 0:20:17 - 1:09:43)
Důvodová zpráva:
Jedná se o smlouvy na poskytnutí neinvestičních a investičních dotací z rozpočtu roku 2024 MČ
Brno-jih ve výši schváleného a upraveného rozpočtu pro rok 2024 viz tabulka. Zároveň se jedná o
podporu de minimis tj. podporu malého rozsahu.
Diskuze zahájena v 17:27:00
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, JUDr. Alena Tomková, Ing. arch. Jakub Holas,
Jaroslava Hauserová, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Filip Slaný
p. starosta: Informace - upřesnění. V materiálu je uvedeno, že RMČ neschválila = správně má být, že
nepřijala usnesení. S p. MS Trčálkem vyřešili hlasování body A - Z). Nikoliv varianty. Jelikož byl
předpoklad, že bude "touha" zastupitelů hlasovat o jednotlivých návrzích. Proto p. MS Trčálek
vymyslel návrh usnesní takto, hlasovat po odrážkách.
Mgr. Haluza: Musíme odhlasovat, že půjdeme po odrážkách (hlasování), nikoliv uneblock.
p. starosta: ZMČ bude hlasovat o daných subjektech jednotlivě.
V 17:30:13 předsedající zahájil hlasování o procedurálním návrhu v tomto znění:
ZMČ bude hlasovat o daných subjektech jednotlivě

Hlasování

pro:
(19) Ing. Antonín Trčálek, Ing. arch. Jakub Holas, Lukáš Boula, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Ing.
Richard Vašíček, Karel Potáček, Mgr. Iva Paďourková, Filip Slaný, Jaroslava Hauserová, Jiří Doležel, Roman
Rektořík, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. Jaroslav Trepeš, Veronika
Kobylková, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

Pan starosta zahájil rozpravu a vyzval členy zastupitelstva, aby se vyjádřili k jednotlivým návrhům.

JUDr. Tomková: Římskokatolická farnost Modřice (T) - 20. 000,- Kč. Římskokatolická farnost u
kostela sv. Jiljí, Komárov (U) - 100. 000,- Kč. Příspěvky církvi vzbuzují emoce. Restituce církví; fakta
= majetek jim byl odebrán, potom navrácen, mnohdy ve špatném stavu, kompenzováno finanční
restitucí. 16 různých církevních subjektů, 99 % římskokatolická církev = z 80ti % z této částky se
vzdala majetku. Navracel se v zanedbaném stavu (sanace). Církev provozuje i další činnosti (školství
- 5 škol, charita apod.). Účel dotace = na stavby, sanace, provoz. Kostel Přízřenice x kostel Komárov
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= nejstarší památka z 12. století = historický unikát a kulturní objekt, nejstarší stavba. Reprezentuje
nás a také nás definuje. Fotbal - ačkoliv má doma "zapáleného" fotbalistu, nepřišla tomuto sportu "na
chuť". Na fotbal jsou poskytovány jiné částky, ale zase sport sdružuje lidi a sportovci nás
reprezentují.

p. Slaný: Chtěl by reagovat na slova pí JUDr. Tomkové a uvést na pravou míru, co řekla. Ve
společnosti je "narativ", že majetek církvi vydaný, byl znehodnocený. Není to pravda. Restituční
nároky = nadhodnocené. Co se týče provozu škol - on, coby absolvent biskupského gymnázia, se
zajímal o financování. Budova brněnského biskupského gymnázia patří církvi, ale provoz není církví
financován.

p. MS Holas: Ohledně financování. Církev dostala zpět majetek v restituci, ale zároveň přišla o
pravidelné finanční příspěvky od státu. Musí nějak hospodařit. Starat se o majetek. Společensko-
kulturní akce s MČ Brno-jih, ale i sama pořádá akce pro farníky, ale i pro ostatní občany. Může se
zúčastnit kdokoliv.

p. starosta: Vnímám společensko-kulturní přesah. Budu hlasovat "pro".

pí Hauserová: Investiční dotace 100.000,- Kč - na co?

p. starosta: To je ta úprava, o které hovořil = neinvestiční dotace (na výměnu světel před kostelem).

pí Hauserová: Předpokládá, že na jejich pozemku. Není úplně spokojená.

JUDr. Tomková: Naváže na p. MS Holase. V kostele sv. Klementa Maria Hofbauera v Horních
Heršpicích se bude konat v neděli 5. května 2024 Koncert duchovní hudby, kde mj. vystoupí Petr
Kolář (varhaník brněnské katedrály sv. Petra a Pavla v Brně). Výtěžek koncertu půjde na skautský
oddíl.

Mgr. Ing. Kypr: Minulý rok investovala diecéze do nákupu Špalíčku (není chudá). Co se týče
kulturního přesahu - vždy jsme církvi přispěli. Kaplička v Přízřenicích (fasáda by se měla udělat -
předtím p. Janský). Vizitka = vzhled obce. H. Heršpice, Přízřenice. Je potřeba opravit. Diecéze má
prostředky (schody se opravily = příspívá se).

pí MS Paďourková: Neví o jaké částce se zde bavíme - 100.000,- Kč. Je to významná památka. Jen
mluvíte o finanční částce, co církev dostala v restitucích, ale jednalo se také o morální újmu, která jí
byla způsobena. Chtěla by doplnit, co zmiňovala pí JUDr. Tomková. Pořádala se sbírka Tříkrálová.
Finanční prostředky ´= příspěvek MŠ. Kostel navštěvuje spousta lidí - nejenom místních. Památka -
Paříž - Notre-Dame. Gotický kostel, který má románský původ. Je jí trapně, že se o tom takto bavíme
(100.000,- Kč na tak významnou památku).

Pan starosta ukončil rozpravu (jelikož se už nikdo další nepřihlásil) a přistoupil k hlasování o
jednotlivých subjektech.

V 17:48:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 80.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Tělocvičnou
jednotou Sokol Brno-jih, IČ 75068451, Kubelíkova 1011/55, 628 00 Brno a statutárním městem
Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na co to bude?
p. starosta + Mgr. Vičánková: Vybudování kryté tribuny.
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Hlasování

pro:
(19) Ing. arch. Jakub Holas, Jaroslava Hauserová, JUDr. Alena Tomková, Lukáš Boula, Filip Slaný, Karel
Potáček, Mgr. Josef Haluza, Roman Rektořík, Ing. David Grund, Ing. Richard Vašíček, Mgr. Iva Paďourková,
Veronika Kobylková, Ing. Antonín Trčálek, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Petra Česalová, Mgr. Ing. Daniel Kypr,
Jiří Doležel, Ing. Jaroslav Trepeš, Dita Nová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-25-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:48:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 70.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Tělocvičnou
jednotou Sokol Brno-Horní Heršpice, IČ 00558044, Bohunická 292/2, 619 00 Brno a statutárním
městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Veronika Kobylková, Karel Potáček, Lukáš Boula, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Richard Vašíček, Filip
Slaný, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Roman Rektořík, Ing. Jaroslav Trepeš,
Mgr. Petra Česalová, Jaroslava Hauserová, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. Antonín Trčálek,
Mgr. Iva Paďourková, Dita Nová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-26-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:51:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih neschvaluje dotaci na investici pro LOKOMOTIVU BRNO HORNÍ HERŠPICE z.s., IČ
44990537, Sokolova 615/2, 619 00 Brno.

Hlasování

pro:
(16) Lukáš Boula, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Ing. Antonín Trčálek, Ing.
Richard Vašíček, Karel Potáček, Veronika Kobylková, Filip Slaný, Ing. David Grund, Roman Rektořík, Jiří
Doležel, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. Jaroslav Trepeš, JUDr. Alena Tomková, Mgr. Iva Paďourková

proti (3) Dita Nová, Mgr. Petra Česalová, Mgr. Ing. Daniel Kypr
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-27-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:52:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
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ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 20.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Krak Brno, z.s., IČ
03289893, Slunná 275/26, 617 00 Brno a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih,
Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Mgr. Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, Ing. David Grund, Mgr. Ing. Daniel Kypr, JUDr. Alena
Tomková, Mgr. Josef Haluza, Ing. Antonín Trčálek, Karel Potáček, Lukáš Boula, Ing. arch. Jakub Holas,
Roman Rektořík, MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, Filip Slaný, Ing. Jaroslav
Trepeš, Mgr. Petra Česalová, Dita Nová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-28-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:52:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "E" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 50.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Malý fotbal Brno,
z.s., IČ 26642441, Jihlavská 796/7a, 625 00 Brno a statutárním městem Brnem-městskou částí
Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(16) Mgr. Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, JUDr. Alena Tomková, Mgr. Josef Haluza, Ing. arch. Jakub
Holas, Ing. Antonín Trčálek, Roman Rektořík, Karel Potáček, Veronika Kobylková, Lukáš Boula, Ing. David
Grund, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel, Ing. Jaroslav Trepeš, Filip Slaný

proti (0)
zdržel se: (3) Mgr. Ing. Daniel Kypr, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-29-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:54:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "F" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 40.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi SK TROPS Brno,
IČ 06033008, Pompova 338/11, 617 00 Brno a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih,
Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Mgr. Ing. Kypr + pí Nová: Dotaz o jakou společnost se jedná? SK TROPS Brno?
p. starosta: Zastupitelé zřejmě na začátku neposlouchali. Byla vyhlášena rozprava, ve které se mohli
dotazovat. Nyní se mělo hlasovat o jednotlivých subjektech. Vždy se tedy zeptá a řekne co to je za
dotaci.
p. starosta: Subjekty jsou dlouhodobě známé, dotaci jim přidělujeme pravidelně každý rok.
pí Hauserová: Nepamatuje si to, nemusí si to každý pamatovat.
p. starosta: Jak říká pí Hauserová - nemusí si to každý pamatovat.
Hlasování
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pro:
(19) Mgr. Iva Paďourková, Lukáš Boula, Ing. Richard Vašíček, Mgr. Josef Haluza, JUDr. Alena Tomková,
Karel Potáček, Jaroslava Hauserová, Jiří Doležel, Ing. Antonín Trčálek, Ing. David Grund, Veronika
Kobylková, Roman Rektořík, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Ing. Daniel Kypr, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. Jaroslav
Trepeš, Mgr. Petra Česalová, Dita Nová, Filip Slaný

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-30-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:55:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "G" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 30.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi inBalance, z.s., IČ
03570878, Labská 255/25, 625 00 Brno a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih,
Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček, Ing. David Grund, Karel Potáček, Mgr. Iva
Paďourková, JUDr. Alena Tomková, Roman Rektořík, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Ing. Daniel Kypr, MVDr.
Jan Kožíšek, Mgr. Josef Haluza, Filip Slaný, Veronika Kobylková, Dita Nová, Ing. Jaroslav Trepeš, Jaroslava
Hauserová, Jiří Doležel, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-31-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:56:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "H" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih neschvaluje dotaci pro TAJV, z.s., IČ 09287094, Sportovní 158, 290 01 Poděbrady.

Hlasování

pro:
(19) Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Josef Haluza, Lukáš Boula, Ing. David Grund, Karel
Potáček, Ing. Richard Vašíček, JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný, Ing. Antonín Trčálek, Dita Nová, Roman
Rektořík, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel, Ing. Jaroslav Trepeš,
Mgr. Petra Česalová, Mgr. Iva Paďourková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-32-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:56:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "I" (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 20.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Tělovýchovná
jednota Favorit Brno, spolek; oddíl BMX, IČ 13694171, Křížkovského 416/22, 603 00 Brno a
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statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Josef Haluza, Karel Potáček, Mgr.
Petra Česalová, Ing. Richard Vašíček, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Antonín Trčálek, Veronika Kobylková, Dita
Nová, Filip Slaný, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel, Jaroslava Hauserová, Roman
Rektořík, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. David Grund

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-33-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:57:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "J" (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih neschvaluje dotaci na Winter Run Brno 2024 pro Event media s.r.o., IČ 24269573,
Kaprova 42/14, 110 00 Praha.

Hlasování

pro:
(16) Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Josef Haluza, Lukáš Boula, Ing. Richard Vašíček, Karel Potáček, Roman
Rektořík, Ing. Antonín Trčálek, MVDr. Jan Kožíšek, JUDr. Alena Tomková, Mgr. Iva Paďourková, Jaroslava
Hauserová, Veronika Kobylková, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. David Grund, Filip Slaný, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (3) Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-34-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 17:59:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "K" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih neschvaluje dotaci na Night Run a Avon Běh Brno 2024 pro Event media s.r.o., IČ
24269573, Kaprova 42/14, 110 00 Praha.

Mgr. Ing. Kypr: Jedná se o akci, výtěžek boj proti rakovině. Proč neschvalujeme dotaci?
p. starosta: Mají snížené nájemné, a to je vyšší částka než 5 - 10.000,- Kč.
Hlasování

pro:
(16) Veronika Kobylková, Mgr. Josef Haluza, Roman Rektořík, Jaroslava Hauserová, Filip Slaný, Ing. Antonín
Trčálek, Mgr. Iva Paďourková, Karel Potáček, Lukáš Boula, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. arch. Jakub Holas, Ing.
Richard Vašíček, Ing. David Grund, JUDr. Alena Tomková, Ing. Jaroslav Trepeš, Jiří Doležel

proti (3) Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-35-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024
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Pan starosta uvedl, že návrh L + M = postižení. Jedna dotace je určena na tábor a druhá na provoz.

V 17:59:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "L" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci na tábor ve výši 40.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi SPMP
ČR pobočný spolek Brno, IČ 64326837, Lomená 530/44, 617 00 Brno a statutárním městem Brnem-
městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Mgr. Iva Paďourková, Lukáš Boula, Mgr. Josef Haluza, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Richard Vašíček, Ing.
Antonín Trčálek, Karel Potáček, Veronika Kobylková, JUDr. Alena Tomková, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Ing.
Daniel Kypr, Ing. David Grund, Filip Slaný, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel, Roman
Rektořík, Mgr. Petra Česalová, Dita Nová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-36-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:00:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "M" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci na provoz ve výši 30.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi SPMP
ČR pobočný spolek Brno, IČ 64326837, Lomená 530/44, 617 00 Brno a statutárním městem Brnem-
městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Filip Slaný, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Josef Haluza, Roman Rektořík, JUDr. Alena
Tomková, Mgr. Petra Česalová, Ing. Richard Vašíček, Ing. David Grund, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. Antonín
Trčálek, Veronika Kobylková, Karel Potáček, MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová, Ing. arch. Jakub
Holas, Mgr. Iva Paďourková, Jiří Doležel, Dita Nová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-37-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:01:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "N" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 20.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi DOTYK II, o.p.s.,
IČ 29277817, Vídeňská 11/127, 619 00 Brno a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih,
Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Josef Haluza, Roman Rektořík, Karel Potáček, Mgr. Petra
Česalová, Ing. Richard Vašíček, Jaroslava Hauserová, Ing. Antonín Trčálek, Ing. David Grund, Ing. arch.
Jakub Holas, Dita Nová, Filip Slaný, JUDr. Alena Tomková, Veronika Kobylková, Jiří Doležel, Ing. Jaroslav
Trepeš, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Iva Paďourková

proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-38-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:02:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "O" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 10.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Sdružení FILIA
z.s., IČ 60554533, Kamenná čtvrť 707/122, 639 00 Brno a statutárním městem Brnem-městskou
částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Filip Slaný, Karel Potáček, Mgr. Iva
Paďourková, Roman Rektořík, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, JUDr. Alena Tomková, Ing. Richard
Vašíček, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. Jaroslav Trepeš, Jaroslava
Hauserová, Mgr. Petra Česalová, Dita Nová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-39-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:02:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "P" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 10.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Unie ROSKA -
reg. org. ROSKA BRNO-MĚSTO, z.p.s., IČ 64331016, Srbská 2741/53, 612 00 Brno a statutárním
městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Mgr. Iva Paďourková, Lukáš Boula, Filip Slaný, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Karel Potáček, Ing.
Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček, JUDr. Alena Tomková, Roman Rektořík, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing.
Jaroslav Trepeš, Ing. arch. Jakub Holas, Jaroslava Hauserová, Dita Nová, Veronika Kobylková, Mgr. Petra
Česalová, Jiří Doležel, MVDr. Jan Kožíšek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-40-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:03:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "Q" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih neschvaluje dotaci pro Spolek Kultura & Management, z.s., IČ 22669892, Bayerova
802/33, 602 00 Brno.

Hlasování
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pro:
(19) Mgr. Josef Haluza, Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Iva Paďourková, Ing. David Grund, Ing.
Richard Vašíček, Ing. arch. Jakub Holas, Karel Potáček, Veronika Kobylková, Mgr. Ing. Daniel Kypr,
Jaroslava Hauserová, Filip Slaný, Roman Rektořík, Ing. Jaroslav Trepeš, Dita Nová, JUDr. Alena Tomková,
MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-41-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

pí Nová: Významné navýšení R oproti S (Klub seniorů Komárov x Klub seniorů Horní Heršpice). Proč
mají více?

p. starosta + pí MS Paďourková: Vyšší počet členů + pořádání výletů - na výlety.

pí Nová: Dotaz na výlet, který se bude konat. Budou si důchodci financovat sami?

p. starosta: Výlet je hrazen pouze z rozpočtu MČ.

V 18:05:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "R" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci na klub důchodců KOMÁROV ve výši 100.000 Kč a znění smlouvy
uzavírané mezi Senioři České republiky, z.s., IČ 69706824, Běhounská 131/17, 602 00 Brno a
statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Mgr. Josef Haluza, Ing. David Grund, Ing. Richard Vašíček, Lukáš Boula, Karel Potáček, Mgr. Iva
Paďourková, Ing. Antonín Trčálek, JUDr. Alena Tomková, Ing. arch. Jakub Holas, Jaroslava Hauserová, Filip
Slaný, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. Jaroslav Trepeš, MVDr. Jan Kožíšek, Roman Rektořík, Veronika Kobylková,
Jiří Doležel, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-42-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:06:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "S" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci na klub důchodců HORNÍ HERŠPICE ve výši 80.000 Kč a znění
smlouvy uzavírané mezi Senioři České republiky, z.s., IČ 69706824, Běhounská 131/17, 602 00
Brno a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Ing. David Grund, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Josef Haluza, Karel
Potáček, Filip Slaný, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Richard
Vašíček, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová, Dita Nová, Veronika Kobylková, Jiří
Doležel, Roman Rektořík, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-43-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:09:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "T" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 20.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Římskokatolická
farnost Modřice, IČ 65265891, Masarykova 147, 664 42 Modřice a statutárním městem Brnem-
městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na co je určeno?
p. starosta + Mgr. Vičánková: Fasáda kostela. Příspěvek - alespoň nějaká částka (i když nepatrná =
byli překvapeni).
Mgr. Ing. Kypr: Za 20.000,- Kč to neudělají.
pí Kobylková: Doplatí si to (mají dost peněz).
JUDr. Tomková: Upřesnila, co je uvedeno v žádosti (aby zastupitelé věděli, pakliže žádost před sebou
nemají).
Mgr. Ing. Kypr: 20.000,- Kč?
p. starosta: Jsme v hlasování - je to trochu "divočejší". Spadá to pod Modřickou farnost = je to u nás.
Bylo to v komisi, v radě jsme se znovu o tom dost bavili. Je to jeho iniciativa (ze 600.000,- Kč -
alespoň 20.000,- Kč). Dotaz, zda mohou hlasovat?
Hlasování
pro: (8) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Karel Potáček, Mgr. Iva Paďourková, JUDr. Alena Tomková, Jiří

Doležel, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Dita Nová
proti (2) Veronika Kobylková, Jaroslava Hauserová

zdržel se: (8) Mgr. Josef Haluza, Ing. Richard Vašíček, Roman Rektořík, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš, Filip
Slaný, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Petra Česalová

nehlasoval: (1) Lukáš Boula

Návrh nebyl přijat

p. starosta: Bohužel nebylo schváleno = nedostanou ani těch 20.000,- Kč.

Pan starosta uvedl, že se nejedná o investiční dotaci, ale o neinvestiční dotaci. Požádal p. MS
Trčálka, aby v návrhu usnesení opravil: "neinvestiční" dotaci ve výši 100.000,- Kč.

Bylo opraveno.

V 18:11:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "U" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje neinvestiční dotaci ve výši 100.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi
Římskokatolická farnost u kostela sv. Jiljí, Brno-Komárov, IČ 64326594, Černovická 1/2a, 617 00
Brno a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování
pro: (8) Karel Potáček, Ing. David Grund, Mgr. Iva Paďourková, JUDr. Alena Tomková, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr.

Ing. Daniel Kypr, Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
proti (3) Filip Slaný, Veronika Kobylková, Jaroslava Hauserová

zdržel se: (7) Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Josef Haluza, Ing. Jaroslav Trepeš, Roman Rektořík, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří
Doležel, Ing. Richard Vašíček
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nehlasoval: (1) Lukáš Boula

Návrh nebyl přijat

V 18:12:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "V" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 50.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Základní
umělecká škola Brno, Slunná, příspěvková organizace, IČ 44993498, Slunná 193/11, 617 00 Brno a
statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Ing. David Grund, Ing. Richard Vašíček, Karel Potáček, Ing. Antonín Trčálek, Roman Rektořík, JUDr.
Alena Tomková, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Josef Haluza, Lukáš Boula, Veronika Kobylková, Ing. Jaroslav
Trepeš, Jaroslava Hauserová, Mgr. Iva Paďourková, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. arch. Jakub Holas, Filip Slaný,
Jiří Doležel, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-44-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:13:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "W" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 25.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Skaut - český
skauting ABS, středisko Lesní moudrosti, IČ 70813671, Pellicova 355/2, 602 00 Brno a statutárním
městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

pí Nová: Dotaz, zda to jsou naši skauti?
p. MS Boula: Ano, vede p. ███████
Hlasování

pro:
(19) Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček, Ing. David Grund,
Ing. arch. Jakub Holas, Filip Slaný, Roman Rektořík, Mgr. Petra Česalová, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Jiří Doležel,
Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Dita Nová, Lukáš Boula, Ing. Jaroslav Trepeš, Veronika Kobylková,
Mgr. Iva Paďourková, MVDr. Jan Kožíšek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-45-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:13:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "X" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 75.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi SH ČMS - Sbor
dobrovolných hasičů Přízřenice, IČ 60575280, Břeclavská 291/22, 619 00 Brno a statutárním
městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování
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pro:
(19) Roman Rektořík, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Ing. Richard Vašíček, Mgr. Iva Paďourková, Filip
Slaný, Lukáš Boula, Veronika Kobylková, JUDr. Alena Tomková, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Ing. Daniel Kypr,
Karel Potáček, MVDr. Jan Kožíšek, Dita Nová, Ing. Jaroslav Trepeš, Jaroslava Hauserová, Mgr. Petra
Česalová, Jiří Doležel, Ing. arch. Jakub Holas

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-46-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:14:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "Y" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 20.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi Vachův sbor
moravských učitelek, zapsaný spolek, IČ 18827993, Vedlejší 697/8, 625 00 Brno a statutárním
městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Ing. David Grund, Ing. Jaroslav Trepeš, Roman Rektořík, Lukáš Boula, Filip Slaný, Ing. Antonín Trčálek,
Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Josef Haluza, JUDr. Alena Tomková, Ing. Richard Vašíček, MVDr. Jan Kožíšek,
Karel Potáček, Veronika Kobylková, Jaroslava Hauserová, Mgr. Petra Česalová, Mgr. Iva Paďourková, Ing.
arch. Jakub Holas, Jiří Doležel, Dita Nová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-47-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

V 18:15:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "Z" (navrhovatel: "David Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih neschvaluje dotaci pro HC Tygři Moutnice spolek, IČ 09798919, Rybářská 1073, 664
53 Újezd u Brna.

p. starosta: Navrhujeme neschválit, z důvodu, že přišlo pozdě + nemají nic s naší MČ.
Hlasování

pro:
(19) Filip Slaný, Mgr. Josef Haluza, Ing. Richard Vašíček, Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Iva
Paďourková, JUDr. Alena Tomková, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. Antonín Trčálek, Jiří Doležel, Roman
Rektořík, Jaroslava Hauserová, Lukáš Boula, Ing. Jaroslav Trepeš, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek,
Mgr. Petra Česalová, Dita Nová, Karel Potáček

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-48-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 27. 5. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:16:25
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6. Výše dotací a znění smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ
Brno-jih roku 2024 – podpora de minimis nad 250.000 Kč
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:16:56 (zvuk. záznam 1:10:14 - 1:20:50)
Důvodová zpráva:
Jedná se o smlouvy na poskytnutí neinvestičních a investičních dotací z rozpočtu roku 2024 MČ
Brno-jih ve výši schváleného a upraveného rozpočtu pro rok 2024 viz tabulka. Zároveň se jedná o
podporu de minimis tj. podporu malého rozsahu.
Diskuze zahájena v 18:16:57
K tomuto bodu se vyjádřili: Roman Rektořík, Ing. David Grund, Dita Nová, Mgr. Haluza, Mgr.
Vladimír Vařeka
p. starosta: Jedná se o dotace nad 250.000,- Kč. Návrh na úpravu usnesení B (pro Lokomotivu H.
Heršpice) i opravu tabulky v příloze = chtějí vyrovnat nepoměr ve výši dotace oproti FC SPARTA
BRNO (počet týmů, počet mládeže). Protinávrh - navýšení pro LOKOMOTIVU BRNO o 85.000,- Kč.
Mgr. Haluza: Bude "čistější" podat protinávrh. Nemá nic proti sportovcům (Lokomotiva Brno). Dotaz,
kolik mají mužstev?
p. starosta: 10 - 11 žákovských kategorií. Potvrzeno 11.
Mgr. Haluza: Máme to potvrzeno?
p. starosta: Do soutěží přihlásili 11. Není to jediný aspekt posuzování. Nejsme FAČR, abychom dávali
dotace na hlavu. Je to podpůrný argument, ale nepřispíváme na 1 hráče. Zajímali jsme se o klub.
p. Rektořík: Co rozhoduje?
p. starosta: Komplexní posouzení, fungování klubu, nároky na provoz i počet členů.
pí Nová: Lokomotiva - hrají 1. ligu. Děkuje, když tedy nedostali dotaci na tribunu.
p. starosta: Dotaz, zda mohou hlasovat - hlasovat o jeho protinávrhu.
Diskuze ohledně hlasování. Z technických důvodů (nastavení v Usnesení.cz) = nedá se hlasovat
současně. Hlasování = o odděleném hlasování.
p. starosta: Když někdo na městě požádá o oddělené hlasování = automaticky se hlasuje.
p. tajemník: Platí JŘ.
V 18:25:00 předsedající zahájil hlasování o procedurálním návrhu v tomto znění:
ZMČ Brno-jih bude hlasovat o návrzích usnesení jednotlivě

Hlasování

pro:
(19) Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Ing. David Grund, Ing. Richard Vašíček, JUDr. Alena
Tomková, Filip Slaný, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Lukáš Boula, Ing. Jaroslav Trepeš, MVDr. Jan
Kožíšek, Mgr. Petra Česalová, Veronika Kobylková, Roman Rektořík, Karel Potáček, Mgr. Ing. Daniel Kypr,
Mgr. Iva Paďourková, Dita Nová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat

V 18:26:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A"(navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci ve výši 390.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi FC SPARTA
BRNO, IČ 44014244, Mariánské náměstí 618/2, 617 00 Brno a statutárním městem Brnem-
městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(19) Ing. Richard Vašíček, Ing. arch. Jakub Holas, Filip Slaný, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Ing. Daniel Kypr,
Mgr. Josef Haluza, Lukáš Boula, Ing. Jaroslav Trepeš, JUDr. Alena Tomková, Ing. David Grund, Karel
Potáček, Veronika Kobylková, Mgr. Iva Paďourková, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel,
Roman Rektořík, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová
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proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-49-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 25. 5. 2024

V 18:27:09 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PB1" (navrhovatel: "D. Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje dotaci na provoz ve výši 385.000 Kč a znění smlouvy uzavírané mezi
LOKOMOTIVA BRNO HORNÍ HERŠPICE z.s., IČ 44990537, Sokolova 615/2, 619 00 Brno a
statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno.

Hlasování

pro:
(13) Lukáš Boula, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš,
Ing. Richard Vašíček, Karel Potáček, Mgr. Petra Česalová, Filip Slaný, Dita Nová, Ing. David Grund, JUDr.
Alena Tomková, Mgr. Iva Paďourková

proti (0)

zdržel se: (6) Roman Rektořík, Mgr. Josef Haluza, Veronika Kobylková, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří
Doležel

nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-50-3/24
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 25. 5. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:27:32
V 18:28:03 odešel Mgr. Josef Haluza, přítomno 18 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(18) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing.
Richard Vašíček, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Petra Česalová,
Jiří Doležel, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Roman
Rektořík, Dita Nová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Mgr. Josef Haluza

Pan starosta uvedl, že v rámci schvalování RO č. 4/2024 bude rozdán Doplněk RO (reflektuje dotaci,
kterou schválili). Poté Ing. Bártová rozdala přítomným členům ZMČ zmiňovaný doplněk RO.

7. Rozpočtové opatření č. 4/2024
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:29:44 (zvuk. záznam 1:23:02 - 1:40:43)
Důvodová zpráva:
Komentář rozpočtového opatření PŘÍJMY:
- snížení financování – uspořených finančních prostředků z minulých let VHČ kdy při přípravě
rozpočtu pro rok 2024 bylo počítáno s úhradou poslední faktury za investiční akci „Rekonstrukce
domu Dornych 114“ až v lednu 2024. Tím, že faktura byla uhrazena již v prosinci roku 2023 se
ponížil celkový zůstatek uspořených finančních prostředků VHČ. Rozpočet pro rok 2024 byl v době
úhrady faktury již schválen. Tímto rozpočet investic VHČ upravujeme dle skutečné výše uspořených
finančních prostředků.
Komentář rozpočtového opatření VÝDAJE:
- přesun finančních prostředků z investičního transferu Koupaliště Brno-jih na dofinancování
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zákonného navýšení odměn pro ZMČ včetně navazujících odvodů sociálního a zdravotního pojištění
včetně komisí a výborů. Přesuny mezi položkami ZŠ z DDHM do 40 tis. Kč (šatnové skříňky na ZŠ
Tuháčkova, které se budou realizovat až v roce 2025) na projektové dokumentace, autorské dozory,
TDI a platbu firmě IKIS v souvislosti s - opravou hřiště ZŠ Bednářova, výměnou pojistkové sítě,
hlavního jističe a přívodu, ZŠ Tuháčkova – oprava šaten, výměna VZT v tělocvičně a kuchyni, MŠ
Hněvkovského - oprava zahradního domku a ostatní přesuny mezi oddíly/§ a položkami rozpočtové
skladby dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.
Vysvětlivky: ZŠ – základní škola; MŠ – mateřská škola; z.s. – zapsaný spolek; DDHM – drobný
dlouhodobý hmotný majetek; j.n. – jinak nespecifikované; VHČ – vedlejší hospodářská činnost; SDH –
sbor dobrovolných hasičů; BOZP – bezpečnost a ochrana při práci
Diskuze zahájena v 18:29:45
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund. Ing. Antonín Trčálek
Pan starosta uvedl, že je provedena změna v příloze materiálu = dodatek k RO (dofinancování - na
sportovní kluby = změna).
p. MS Trčálek: Technická poznámka - Ing. Bártová rozdala upravený materiál (změnu), ale není v
elektronické podobě vloženo do Usnesení.cz. Paní Bártová pošle z kanceláře příslušnou přílohu, p.
MS Trčálek ji vloží do systému, aby bylo možné hlasovat o této příloze.
V 18:30:18 přišel Mgr. Josef Haluza, přítomno 19 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(19) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing.
Richard Vašíček, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Petra Česalová,
Jiří Doležel, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Roman
Rektořík, Dita Nová, Mgr. Josef Haluza

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Pan starosta navrhl přestávku v délce 10ti minut, aby mohla být připojena příloha k usnesení.
Přestávka 18.32 h - 18.42 h.
Přestávka byla odhlasována a schválena všemi zastupiteli.
Hlasování

pro:
(19) Ing. Richard Vašíček, Ing. arch. Jakub Holas, Filip Slaný, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Ing. Daniel Kypr,
Mgr. Josef Haluza, Lukáš Boula, Ing. Jaroslav Trepeš, JUDr. Alena Tomková, Ing. David Grund, Karel Potáček,
Veronika Kobylková, Mgr. Iva Paďourková, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel, Roman
Rektořík, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Po přestávce nechal p. starosta hlasovat o navrženém usnesení - tabulka byla nahrazena.

V 18:47:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 4/2024 – viz příloha.

Hlasování

pro:
(19) Ing. Richard Vašíček, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Josef
Haluza, JUDr. Alena Tomková, Karel Potáček, Ing. David Grund, Lukáš Boula, MVDr. Jan Kožíšek, Filip
Slaný, Ing. arch. Jakub Holas, Jaroslava Hauserová, Mgr. Iva Paďourková, Veronika Kobylková, Roman
Rektořík, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-51-3/24
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 26. 4. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:47:25

8. Aktualizace "Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených
k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů"
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:47:32 (zvuk. záznam 1:40:50 - 1:44:54)
Důvodová zpráva:
Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih doplňujeme do „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih
určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“ názvy akcí uvedených v
příloze č.2.
Diskuze zahájena v 18:47:33
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Lukáš Boula, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Josef Haluza,
p. MS Boula: Dobudování veřejného osvětlení. Kolem Komecu + okolí je pohyb lidí, které
"nepotřebujeme" (za Komecem + občerstvení U Lampy) - nesou tam světla, chybí = není investicí
TSB.
Mgr. Ing. Kypr: Budou lampy stylové nebo normální?
p. MS Boula: Pošle (vizualizaci).
p. starosta: Osvětlení z důvodu větší bezpečnosti.
Mgr. Ing. Kypr: Informace - dochází zde k vykrádání.
p. MS Boula: Zabezpečeno - napojení na pult centralizované ochrany Městské policie.
p. starosta: Je to jedno z více opatření. OD MMB + BKOM = prostředky na kamerový systém (4 - 3),
navýšili o 2, 1 na Komec.
Mgr. Ing. Kypr: Sídliště?
p. starosta: Ano i sídliště.
Mgr. Haluza: Komec je napojený na pult centralizované ochrany?
p. MS Boula: Potvrdil - ano.
V 18:51:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje aktualizaci „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné
realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“ dle přílohy č.2.

Hlasování

pro:
(19) Ing. David Grund, Lukáš Boula, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. Antonín Trčálek, Dita Nová, Ing. Richard
Vašíček, Mgr. Josef Haluza, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Petra Česalová, Mgr. Iva
Paďourková, Filip Slaný, Karel Potáček, Jaroslava Hauserová, Jiří Doležel, Veronika Kobylková, Ing. arch.
Jakub Holas, Roman Rektořík, JUDr. Alena Tomková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-52-3/24
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 26. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:51:36

9. Vyjádření k žádosti BD Heršpice s. r. o., o směnu pozemku p. č.
614/6 v k. ú. Horní Heršpice za pozemek p. č. 422/18 a části
pozemku p. č. 422/1 v k. ú. Dolní Heršpice
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:51:41 (zvuk. záznam 1:44:59 - 1:49:18)
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Důvodová zpráva:
Na Majetkový odbor MMB se obrátila společnost BD Heršpice s. r. o., IČ: 085 31 391, se sídlem
Bohunická 652/1, 619 00 Brno, s žádostí o směnu pozemku p. č. 614/6 v k. ú. Horní Heršpice (ve
vlastnictví společnosti BD Heršpice s. r. o., LV 2031) za pozemek p. č. 422/18 a části pozemku p. č.
422/1 v k. ú. Dolní Heršpice ve vlastnictví statutárního města Brna.
Majetkovým odborem MMB bylo zasláno vyjádření Odboru územního plánování rozvoje MMB ze dne
4. 1. 2024 a obracejí se na MČ Brno-jih s žádostí o vyjádření ke směně pozemku p. č. 614/6 v k. ú.
Horní Heršpice za pozemek p. č. 422/18 a části pozemku p. č. 422/1 v k. ú. Dolní Heršpice.
S vedením společnosti BD Heršpice s. r. o. byla sjednána schůzka. Na základě této komunikace bylo
upřesněno, že se jedná o pozemek p. č. 422/18 a vymezené území části pozemku p. č. 422/1 k. ú.
Dolní Heršpice. Toto je nyní součástí přílohy.
Součástí přílohy je vyjádření OÚPRu.

Při porovnávání výměr by MČ Brno jih získala výměnou od společnosti BD Heršpice s. r. o. pozemek
p. č. 614/6 k. ú. Horní Heršpice ve výměře 3 981 m2, kde se jedná o ostatní plochu.

MČ Brno-jih získá p. č. 614/6 k. ú.
Horní Heršpice Plocha: 3 981 m2

BD Heršpice s. r. o. by výměnou s MČ Brno jih získala pozemek p. č. 422/18 k. ú. Dolní Heršpice o
výměře 4 585 m2 a vymezenou část pozemku p. č. 422/1 k. ú. Dolní Heršpice o výměře cca 3 000 m2,
které je v těsné blízkosti koridoru pro VRT.
Společnost BD Heršpice s. r. o. získá p. č. 422/18 k. ú. Dolní Heršpice Plocha: 4 585 m2

Společnost BD Heršpice s. r. o. získá Vymezenou část p. č. 422/1 k. ú.
Dolní Heršpice Plocha: cca 3 000 m2

Společnost BD Heršpice s. r. o. získá
celkem Plocha: cca 7 585 m2

Celková plocha bude dána až následným znaleckým posudkem. V roce 2023 (10. 2. 2023) byl
zpracován znalecký posudek na pozemek 614/6 k. ú. Horní Heršpice – obvyklá cena 18 909 750,- Kč.
Na pozemek 422/18 k. ú. Dolní Heršpice byl v roce 2023 (9. 2. 2023) zpracován znalecký posudek s
obvyklou cenou 11 462 500,- až 13 755 000,- Kč. Dílčí část pozemku 422/1 k. ú. Dolní Heršpice (3
000 m2) nebyla oceňována, neboť bude řešeno až aktuálně z pozice Magistrátu města Brna.
Diskuze zahájena v 18:51:42
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Ing. Daniel Kypr
Pan starosta informoval, že my pouze doporučujeme, směna z úrovně města. Byly vypracovány
znalecké posudky, aby nemuselo docházet k výraznému doplácení z jedné ani z druhé strany. Pokud
by souhlasili = 1. fáze - scelení pozemků v oblasti Kšírova. První významný krok = klíčová
strategická lokalita = rozvoj oblasti. Přimlouvá se, aby tento krok učinili. Dojde tím zároveň ke
kontrole nad tím, co se bude dít v nové Vodařské.
Mgr. Ing. Kypr: Hledá mapku (autobazar x Profi Bosch)?
p. starosta: Mapa je u znaleckého posudku. Graficky zvýrazněno - je vidět ta lokalita.
Pan starosta zdůraznil, že se jedná o strategický krok - velmi výhodné pro MČ.
V 18:55:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih doporučuje směnu pozemku p. č. 614/6 v k. ú. Horní Heršpice za pozemek p. č.
422/18 a části pozemku p. č. 422/1 v k. ú. Dolní Heršpice.
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ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele.

Hlasování

pro:
(19) Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing. David Grund, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. arch. Jakub Holas,
Roman Rektořík, Mgr. Josef Haluza, Ing. Richard Vašíček, Ing. Antonín Trčálek, Filip Slaný, JUDr. Alena
Tomková, Mgr. Petra Česalová, Jaroslava Hauserová, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel Potáček, Dita Nová,
Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-53-3/24
zodpovídá: Eva Králíčková
termín: 9. 5. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:56:00

10. Žádost o souhlas s prodejem pozemku p. č. 1517/8 k. ú. Horní
Heršpice společnosti Blok Bau s. r. o., o ploše 3 m2
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:56:22 (zvuk. záznam 1:49:40 - 1:50:18)
Důvodová zpráva:
Jedná se o žádost společnosti Blok Bau s. r. o., o znovu projednání prodeje pozemku p. č. 1517/8 k. ú.
Horní Heršpice. Tato žádost byla již řešena pod číslem jednacím MCBJIH/11117/2023/MO/Bre 2. 10.
2023, ale nebyly dodány ze strany žadatele kompletní informace. Při výstavbě v roce 2022 došlo k
chybě při vložení liniové vpusti do vozovky o cca 30 cm, kde byla omylem vložena na pozemek
statutárního města Brna. Při jednání s BKOM a Magistrátem města Brna, bylo dohodnuto, že se
pozemek v geometrickém plánu oddělí od nájezdu a chodníků a následně dojde k prodeji. K realizaci
liniové vpusti již došlo, nyní se jedná pouze o narovnání majetkových vztahů, kde 3 m2 by měly být
odkoupeny společností Blok Bau s. r. o. od statutárního města Brna. V přiloženém situačním výkrese
je vidět reálná trasa potrubí, které vede z liniové vpusti do retenční nádrže v majetku Blok Bau s. r.
o. Součástí přílohy je stanovisko od BVaK. Veškeré podklady jsou součástí přílohy.
Diskuze zahájena v 18:56:23
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas
Došlo k nepřesnosti - uvedeno v důvodové zprávě. Prodej za podmínky věcného břemene.
V 18:56:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih doporučuje prodej pozemku p. č. 1517/8 k. ú. Horní Heršpice s podmínkou zřízení
služebnosti dle stanoviska BVaK.
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele.

Hlasování

pro:
(19) MVDr. Jan Kožíšek, Ing. David Grund, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. Antonín Trčálek, JUDr. Alena Tomková,
Mgr. Josef Haluza, Veronika Kobylková, Lukáš Boula, Roman Rektořík, Jaroslava Hauserová, Ing. Richard
Vašíček, Karel Potáček, Mgr. Iva Paďourková, Filip Slaný, Dita Nová, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Ing.
Daniel Kypr, Mgr. Petra Česalová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-54-3/24
zodpovídá: Eva Králíčková
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termín: 9. 5. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:57:00

11. Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. .../2024,
kterou se stanovují podmínky pro spalování rostlinných materiálů
ve statutárním městě Brně
Předkladatel: Lukáš Boula
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:57:06 (zvuk. záznam 1:50:24 - 1:51:02)
Důvodová zpráva:
OŽP MMB zasílá k připomínkování návrh nové OZV č. …/2024 vč. příloh, kterou se ruší OZV
statutárního města Brna č. 19/2017, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných
materiálů ve statutárním městě Brně ve znění pozdějších novelizací. Požadavkem je prvotně změna
podmínek spalování suchých rostlinných materiálů na území některých MČ s následným zákazem
spalování s odsunutou účinností. Poslední aktualizace byla provedena v roce 2020. Vzhledem k
požadavku na zákaz spalování suchých rostlinných materiálů, byl proveden rozsáhlejší zásah do těla
OZV a byla doplněna příloha č. 2, která stanoví městské části se zákazem spalování a její účinnost.V
příloze č. 1 dané vyhlášky platí podmínky pro spalování suchých rostlinných materiálů v MČ Brno-jih
celoročně bez omezení (s výjimkou stanoveného zákazu spalování v neděli a ve státem uznávaný
svátek).
Diskuze zahájena v 18:57:07
K tomuto bodu se vyjádřili: Lukáš Boula
V 18:57:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Lukáš Boula") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje návrh obecně závazné vyhlášky č. .../2024, kterou se stanovují podmínky
pro spalování suchých rostlinných materiálů ve statutárním městě Brně a nepožaduje změny v
podmínkách spalování suchého rostlinného materiálu na území MČ Brno-jih.

Hlasování

pro:
(19) Ing. David Grund, Filip Slaný, Ing. Richard Vašíček, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Mgr.
Ing. Daniel Kypr, Mgr. Josef Haluza, Veronika Kobylková, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Jaroslav Trepeš,
Jaroslava Hauserová, Karel Potáček, Lukáš Boula, Roman Rektořík, MVDr. Jan Kožíšek, JUDr. Alena
Tomková, Mgr. Petra Česalová, Jiří Doležel, Dita Nová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-55-3/24
zodpovídá: Lukáš Rusler
termín: 25. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:57:44

12. Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č.
11/2017, o nočním klidu, ve znění pozdějších vyhlášek
Předkladatel: Lukáš Boula
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:57:52 (zvuk. záznam 1:51:10 - 1:52:19)
Důvodová zpráva:
Magistrát města Brna, Odbor vnitřních věcí, připravuje další novelu obecně závazné vyhlášky
statutárního města Brna č. 11/2017, o nočním klidu. V rámci novelizace se aktualizuje pouze příloha
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vyhlášky, která stanovuje případy, při nichž je doba nočního klidu vymezena dobou kratší pouze na
části území statutárního města Brna. Do této novely vyhlášky bude možné zahrnout výjimky z doby
nočního klidu na akce, které se budou konat cca od poloviny července letošního roku. Do předchozí
aktualizace přílohy vyhlášky byly zařazeny výjimky z nočního klidu pro akce – Studentský Majáles
Brno, Dětský den, Kultura pod hvězdami, Přízřenické hody – stavění máje, Přízřenické hody,
Přízřenické hody – kácení máje.
Diskuze zahájena v 18:57:53
K tomuto bodu se vyjádřili: Lukáš Boula
Akce Filmové léto 2024 Brno-jih ve dnech 25. a 26.08.2024. Jedná se o letní kino = Kinematograf
Bratří Čadíků. Výtěžek pro onkologické pacienty.
V 18:58:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Lukáš Boula") v tomto
znění:
ZMČ Brno-jih schvaluje v rámci aktualizace přílohy vyhlášky č. 11/2017 o nočním klidu doplnění
výjimky doby nočního klidu na území MČ Brno-jih pro tuto akci:Filmové léto 2024 Brno-jih, ve
dnech z 25.08.2024 na 26.08.2024, z 26.08.2024 na 27.08.2024, z 27.08.2024 na 28.08.2024, z
28.08.2024 na 29.08.2024, na území MČ Brno-jih v areálu Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu
se u všech termínů vymezuje od 23.00 h do 06.00 h, jedná se o kulturně-společenskou akci.

Hlasování

pro:
(19) Mgr. Ing. Daniel Kypr, Mgr. Petra Česalová, Filip Slaný, Ing. David Grund, Ing. Antonín Trčálek, Dita
Nová, Lukáš Boula, Mgr. Josef Haluza, Veronika Kobylková, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel
Potáček, Jaroslava Hauserová, Ing. arch. Jakub Holas, Jiří Doležel, JUDr. Alena Tomková, Roman Rektořík,
MVDr. Jan Kožíšek, Ing. Richard Vašíček

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-56-3/24
zodpovídá: Lukáš Rusler
termín: 25. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:59:01

13. Zásady odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva
městské části Brno-jih, členů výborů Zastupitelstva městské části
Brno-jih, členů komisí Rady městské části Brno-jih a členů
zvláštních orgánů městské části Brno-jih
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:59:07 (zvuk. záznam 1:52:25 - 2:28:22)
Důvodová zpráva:
Změna spočívá ve změně bodu 2.
Původní znění bodu 2:
Pro každé následující pololetí bude výše měsíční odměny stanovená dle odst. 1 Zásad individuálně
přehodnocována v závislosti na souhrnné účasti konkrétního člena ZMČ (resp. výboru, komise či
zvláštního orgánu) na zasedáních a jednáních ZMČ, Rady městské části Brno-jih (dále jen RMČ),
komisích RMČ a výborů ZMČ či zvláštních orgánů MČ (např. pro 2. pololetí 2023 dle 1. pololetí 2023
atd.). Vyhodnocení účastí se ve volebním období 2022-2026 poprvé uplatní za 1. pololetí roku 2023.
Za neúčast bude považována neomluvená i omluvená nepřítomnost, kromě účasti na služební cestě,
na kterou bude člen ZMČ vyslán městskou částí, resp. městem Brnem, pracovní neschopnosti,
ošetřování člena rodiny.
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Nové navrhované znění bodu 2:
Pro každé následující pololetí bude výše měsíční odměny stanovená dle odst. 1 Zásad individuálně
přehodnocována v závislosti na souhrnné účasti konkrétního člena ZMČ (resp. výboru, komise či
zvláštního orgánu) na zasedáních a jednáních ZMČ, Rady městské části Brno-jih (dále jen RMČ),
komisích RMČ a výborů ZMČ či zvláštních orgánů MČ (např. pro 2. pololetí 2024 dle 1. pololetí 2024
atd.). Vyhodnocení účastí se ve volebním období 2022-2026 poprvé uplatní za 1. pololetí roku 2023.
Za neúčast bude považována neomluvená i omluvená nepřítomnost na jednání.
Počet obyvatel ke dni 1. 1. 2022 (rok, ve kterém se uskutečnily volby do zastupitelstev obcí) 9.054
obyvatel.
Diskuze zahájena v 18:59:08
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Mgr. Petra Česalová, Roman
Rektořík, Jaroslava Hauserová, Mgr. Ing. Daniel Kypr, JUDr. Alena Tomková. Mgr. Vladimír Vařeka
p. starosta: Vyslyšeli jsme připomínky, že "Zásady" jsou komplikované, nejsou přesné a přehledné -
"sesouladili" jsme se SMB, jednoduché = je účast x není účast. Omluvy se nepřijímají. Za neúčast se
poměrně bude snižovat odměna.
Mgr. Haluza: "Omluvenkou je úmrtí" - ani tady není omluveno. Když je někdo nemocný nebo si rok
dopředu domluví dovolenou a nemůže se zúčastnit komise. Termíny komisí se mění během týdne,
nelze si dopředu naplánovat. Žádná omluva, i když jsou přehazovány?
p. starosta: To reflektuje tolerance 25 % neúčasti (nekrátí se odměna - 1/4 neúčast). Potom má člen
komise stejnou odměnu. Do 25 % = nemoc, dovolená.
Mgr. Haluza: Byl komplikovaný i výpočet. Může se brát pouze za 3 funkce - člen ZMČ + 2 komise?
p. starosta: Ano - potvrdil (3 funkce - člen ZMČ + 2 komise).
Mgr. Haluza: Může brát za 3. Jak se to počítá - ze souhrnné účasti? Problém.
p. starosta: Pobírá odměnu (stanovenou).
Mgr. Haluza: Neúčast se počítá ze všech 3.
p. Slaný: § 74 zákona o obcích = vychází se ze zákona. Můžou mít funkcí v komisích, kolik chtějí x
odměnu pouze ze 3 = stanoví zákon.
p. starosta: Doplnil, co zmiňoval p. Slaný - je uvedeno v odrážce, v bodě 1.
Mgr. Haluza: "Souhrnná účast" - ve všech třech, vztahuje se na všechny 3.
p. starosta: Vypustíme v bodě 2. slovo "souhrnné" a vyhneme se nejasnostem. Do usnesení -
vypouštíme v bodě 2 slovo souhrnné. Formulace - p. MS Trčálek. Nebo přistoupíme k modelu
Bohunice - všichni chodí do komisí zadarmo.
p. MS Trčálek: Protinávrh - ZMČ Brno-jih vypouští v bodě 2 přílohy slovo souhrnné.
Mgr. Česalová: Školská komise - 4 zasedání.
p. starosta: 4 zasedání (minimální počet). Pokud se domnívá, tak 4 jednání komise a 12 měsíčních
odměn, které pobírají = nepoměr. Předseda komise může navýšit počet jednání komisí.
Mgr. Haluza: Když vyškrtněme slovo "souhrnné", může se brát za 3 věci. 1) ZMČ 2) jedna komise 3)
druhá komise. V podstatě stejné, ale v minulosti se omlouvala nemoc a pracovní cesty. Dotaz na pana
starostu, zda se domnívá, že bylo postupováno správně?
p. starosta: Můžeme také požadovat navrácení odměny.
p. tajemník: Chce požádat Mgr. Haluzu, aby byl konkrétní. Odměna KV byla spočítána správně.
Mgr. Haluza: V minulém návrhu se mělo počítat "dohromady" ´počítáno souhrnně - je přesvědčen, že
to není dobře - ne.
p. starosta: Odpovídá to novému návrhu a bylo vypláceno správně. Kdokoliv chce, může to
zpochybnit.
Mgr. Česalová: Jeden plat za víc funkcí, Přehled + tabulka, aby bylo dohledatelné. Pojede na ŠVP a
nebude se moci zúčastnit školské komise = není to její vina.
p. starosta: Pobírá odměnu - je to ze 3. položek.
p. Rektořík: Volal pí Pijáčkové (mzdová účetní). Z pásky (výplatní lístek) mu to není jasné. Odpověď -
má 3 částky za bytovou komisi, bezpečnostní komisi a za člena ZMČ. Když to sečetl, neodpovídá to
jeho výpočtu. Byla tam započtena daň. Dle pí Pijáčkové + odvod za zdravotní pojištění. Nevychází mu
to.
p. starosta: Pokud nevychází v součtu odměna, dá se to řešit. Jednotlivě s naší mzdovou účetní =
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překontroluje, zda nastala chyba.
p. tajemník: V novém období (pololetí) se vyplácí odměna stanovená z předcházejícího období (např.
krácení za neúčast).
p. Rektořík: Nemůže ta částka vyjít.
pí Hauserová: Měly by se částky napsat + odpočítat odvody. Je to v jedné "bakuli" a neví co tam je.
Mgr. Ing. Kypr: Požadavek, ať KV prověří "Zásady", ať si s tím pan zastupitel poradí. Zjistíme, že to
bylo dobře nebo ne. Nechceme nikoho "šikanovat" - ať je to nezávislé.
p. starosta: Technická připomínka - kdokoliv má protinávrh, ať ho předloží. Máme "dobrý čas".
Mgr. Haluza: Podat protinávrhy v bodě různém.
p. starosta: V bodě různém nehlasujeme. Protinávrhy ať se podají tady.
Mgr. Ing. Kypr: Protinávrh - předal písemně. "ZMČ Brno-jih ukládá Kontrolnímu výboru prověřit
plnění Zásad odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů výborů
Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady městské části Brno-jih a členů zvláštních
orgánů městské části Brno-jih od začátku jejich platnosti".
JUDr. Tomková: Pan Haluza je pověřen nelehkým úkolem, co bude kontrolovat, jestli byly odměny
sečteny správně a vše dohromady či nikoliv, Rekapitulace: bude vypuštěno slovo "souhrnné" +
pověření KV.
Mgr. Česalová: Předkládala vypsané částky za měsíční odměnu, kterou pobírá. Dle jejího názoru
dostává pouze za členství v komisi, jako členka ZMČ nepobírá žádnou odměnu. Jako zastupitelka
nedostává nic.
p. starosta: Doporučil pí Česalové, ať přijde na personální oddělení a vše se prověří. Pokud někomu
chybí peníze, ať řeší se mzdovou účetní pí Pijáčkovou.
p. Rektořík: Nepobírá odměnu za člena ZMČ.
Pan starosta nechal hlasovat o opraveném a doplněném návrhu usnesení.
V 19:34:51 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA2" (navrhovatel: "D. Grund") v
tomto znění:
ZMČ Brno-jih souhlasí se zněním Zásad odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva městské
části Brno-jih, členů výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady městské části
Brno-jih a členů zvláštních orgánů městské části Brno-jih – viz příloha. V případě rozdělení komisí
se stanovuje výše odměny členů vzniklé komise na úrovni odpovídající sazbě komise původní. V
případě sloučení komisí se stanovuje výše odměny členů vzniklých komisí na úrovni odpovídající
vyšší sazbě ze slučovaných komisí.
ZMČ Brno-jih vypouští v bodě 2 přílohy slovo souhrnné.
ZMČ Brno-jih ukládá Kontrolnímu výboru prověřit plnění Zásad odměňování neuvolněných členů
Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů
komisí Rady městské části Brno-jih a členů zvláštních orgánů městské části Brno-jih od začátku
jejich platnosti.

Hlasování

pro:
(18) Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Richard Vašíček, Lukáš Boula, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Ing. David Grund, Ing.
Antonín Trčálek, Mgr. Iva Paďourková, Karel Potáček, Roman Rektořík, Filip Slaný, Mgr. Josef Haluza,
Veronika Kobylková, Ing. Jaroslav Trepeš, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová,
Dita Nová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Petra Česalová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-57-3/24
zodpovídá: Vladimír Vařeka
termín: 25. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:35:04
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14. Různé
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 19:35:15 (zvuk. záznam 2:28:33 - 2:43:38)
Diskuze zahájena v 19:35:16
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Jaroslava Hauserová, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Dita
Nová, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Josef Haluza
pí Hauserová: Stížnost na chod úřadu. Občané chtěli ověřit kopie (podpisy) = bylo jim řečeno, že
"něco" nefunguje - museli na poštu, přestože byli o berličkách. Nebyla to ojedinělá stížnost, stalo se
to vícekrát, dle informací jiných občanů.
p. tajemník: Mrzí ho, že k tomu došlo. Bylo to v úřední den?
pí Hauserová: Ano, v úřední den a museli na poštu.
Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na opravu komunikace? Opraví se vždy kousek.
p. MS Boula: Před rokem začali, protipovodňová opatření (PPO) zastavily práce. KAM - otisk, 1
pozemek vykupují = pak můžeme realizovat, včetně Bernáčkové.
pí Nová: Dotaz na chod úřadu. Na úřadě jsou výpovědi (na školství - OŠK)? Co je na bytovém odboru
(BO), majetkovém odboru (MO)? Oznámíte nám to?
p. starosta: MO - není personální problém, není podstav. BO - obsazení místa vedoucí/ho BO se
snažili aktivně řešit VŘ (několikáté). Snažíme se řešit zástup pí vedoucí BO (ta je na neschopence) =
zastupuje ji pí Krejsková, které by chtěl tímto poděkovat. Dělá to skvěle a drží "byťák" nad vodou.
Školství - plánovaná fluktuace x nemělo by být v takové šíří, že by to ohrozilo chod úřadu. Je na to
úřad připraven.
pí Nová: SÚ?
p. starosta: RMČ musela odsouhlasit jeho zrušení ke dni 30. 6. 2024. Od 1. 7. 2024 začne fungovat
na Poštovské.
MVDr. Kožíšek: Dotaz na okružní komunikaci k sídlišti?
p. MS Boula: Patří BKOM. Už jsou označeny opravy.
MVDr. Kožíšek: Díry u kontejnerového stání. Jsou tam díry, které nejsou obkreslené.
p. MS Trčálek: Komunikace (chodníky), co patří pod BO (prohlubně) - drží se voda. Bude se také
spravovat.
MVDr. Kožíšek: Do kdy se opraví - příkladně Za Mostem?
p. MS Trčálek: Začátkem září - 1,200.000,- Kč.
Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na úklidy - "folklór". Daří se nebo nedaří?
p. starosta: Je to dobré.
p. MS Trčálek: Hladina stížností je menší. Když už je to dobré - odejde nějaká uklízečka. Dnes jme
měli jednání s druhou firmou - měla by uklízet od 1. 7.; stará se o úklid 300 domů na MČ Brno-sever
(náročnější oblast), musí nabrat lidi. Rozloučíme se s touto firmou, která nyní uklízí.
p. starosta: Pravděpodobně.
p. MS Trčálek: Informovali jsme se o této firmě. Uklízí na Brno-severu = mnohem těžší úklid (Cejl).
pí Hauserová: Potkani - "pochodují si" i v baráku. Je potřeba likvidovat - řešit.
p. MS Trčálek: Boj s "větrnými mlýny" = řeší se s firmou.
p. starosta: Problém - Ponávka.
Mgr. Haluza: Úklid - minule byla řeč, že by nastoupila 2. firma v pořadí. Pozor - nemusí být nové VŘ?
p. starosta: I tuto připomínku minule zmiňovali, že je to zkontrolované - nemusí být nové VŘ.
p. MS Trčálek: Bylo to vyhlášeno (nastaveno) tak, aby nemuselo být vyhlášeno nové VŘ -"klauzule".
pí Nová: Je tam víc firem?
p. MS Trčálek: Veřejně dostupné - které firmy se zúčastnily.
p. MS Boula: Na setkání s jubilanty zaznělo, že jsou místa, která jsou konečně uklizena.
Mgr. Ing. Kypr: Plošná deratizace?
p. MS Trčálek: BO - uvnitř domů, OŽP - venku.
p. starosta: Řešíme.
V 19:36:25 odešel Ing. Richard Vašíček, přítomno 18 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:
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Přítomni:
(18) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Karel
Potáček, JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Petra Česalová, Jiří Doležel, Jaroslava
Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Ing. Daniel Kypr, Roman Rektořík, Dita Nová, Mgr.
Josef Haluza

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Richard Vašíček

Pan starosta poděkoval zastupitelům za krátké zasedání ZMČ a ukončil zasedání ZMČ č. 3/2024.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:50:20
Jednání ukončeno 25.04.2024 v 19:50:44
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Ověřeno ověřovateli:

1)   13. 5. 2024 09:51  Ing. Richard Vašíček, v.r.

2)   15. 5. 2024 12:07  Jiří Doležel, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:
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Ing. David Grund, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Antonín Trčálek, v.r.
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Lukáš Boula, v.r.
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Ing. arch. Jakub Holas, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Mgr. Iva Paďourková, v.r.
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